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Dagsorden	for	generalforsamling	2016	
Referat	–	24.11.2016	

	
	
Antal	fremødte:	17	stk.	
Antal	stemmeberettigede:	17	stk.	
	
	
1. Valg	af	dirigent	

a. Bjarne	Hjortflod	blev	valgt	
b. Generalforsamlingen	er	lovlig	og	rettidig	indkaldt	

	
2. Aflæggelse	af	ledelses	beretning	og	visioner	af	fremtiden	ved	formanden	

a. Beretningen	i	dens	fulde	længde	kan	læses	på	klubbens	hjemmeside.	
b. Træning	i	Harlev	vinteren	2015/16	sammen	med	Taulov	og	Haderslev	var	en	kæmpe	

stor	succes	(over	50	kører)	–	næsten	mere	en	vi	kunne	klare	
c. I	foråret	blev	banen	ændret	på	3.	langside	og	sidste	langside.	Det	var	dog	med	lidt	

vemodighed,	at	der	blev	sagt	farvel	til	”hullet”.	
d. Hedensted	Open	og	Midtjysk	Cup	blev	afviklet	i	slutningen	af	maj.	
e. Pre-JM	og	JM	i	september.	Her	oplevede	vi	dog	nogle	(uforudsete)	udfordringer.	

i. Samme	weekend	blev	der	afhold	fest	for	ca.	600	hjælpere	til	Grøn	
Koncerterne.	Det	betød	at	campingpladsen	skulle	flyttes	og	hallens	faciliteter	
ikke	kunne	benyttes.	De	logistiske	udfordringer	med	strøm	og	toiletfaciliteter	
blev	dog	løst.	

ii. Kort	før	løbet	tog	kasseren/beregner-chefen	et	voldsomt	styrt	og	vi	stod	
dermed	uden	beregner.	Heldigvis	fik	vi	hjælp	fra	Nordjylland	og	det	gamle	
beregningssystem	måtte	anvendes.	

iii. Samaritter:	På	trods	af	at	vi	havde	været	ude	i	god	tid,	så	stod	vi	pludselig	i	
den	situation,	at	der	ikke	kunne	stilles	med	det	krævede	antal	personer.	Det	
lykkedes	dog	efter	hårdt	arbejde	at	få	fat	på	flere.	

f. Sportsligt	har	det	været	et	godt	år	for	klubben	og	vi	har	opnået	rigtig	mange	gode	
resultater.	Som	klub	møder	vi	altid	talstærkt	op	til	diverse	løb.	

g. Visioner	for	det	kommende	år	
i. Vi	skifter	forbund	pr.	01.01.2017.	Vi	var	positive	stemt,	men	er	dog	pga.	

udfordringer	for	mountainbike	afdelingen,	er	vi	dog	blevet	mere	skeptiske	
ii. Vi	mangler	(som	altid)	trænere.	Tænk	over	om	det	er	noget	for	dig	J	
iii. Medlemstallet	er	på	samme	niveau	som	sidste	år	(ca.	85)	
iv. Den	nye	bane	….	Det	ligger	hos	kommunen	og	vi	ved	ikke	rigtig	noget	
v. 2017	bliver	dog	nok	et	spændende	år	for	vores	klub	

	
h. Ingen	spørgsmål	fra	de	fremmødte	à	beretningen	blev	godkendt	
	

3. Forelæggelse	af	de	reviderede	regnskaber	
a. Kasseren	(Jørn	Bech-Nielsen)	gennemgik	regnskabet	
b. Vi	har	i	år	brugt	rigtig	mange	penge	på	vedligehold	af	banen,	men	sidste	år	blev	der	

til	gengæld	brugt	usædvanlig	lidt	
c. Indtægterne	på	kontingenter	er	faldet	lidt	
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d. Vi	har	haft	to	løbsweekender,	hvilket	har	bevirket,	at	vi	har	haft	gode	indtægter	på	
løbskontoen.	

e. Indtægter	fra	kiosken	og	cykelleje	er	blevet	lagt	sammen	midt	på	året	for	at	gøre	det	
lettere	for	de	frivillige	i	kiosken	

f. Bemærk:	Der	er	nogle	indtægter	fra	fonte,	kommunen	osv.	som	først	kan	
søges/bevilges	efter	regnskabet	er	afsluttet	

g. Der	er	blevet	brugt	mange	penge	i	år,	men	de	er	iht.	ledergruppen	blevet	brugt	
fornuftigt	
	

h. Kommentarer	fra	de	fremmødte:	
i. Det	er	dejligt,	at	vi	kan	tilbyde	nye	medlemmer	gode	lejecykler	og	hjelme.	

Stor	opbakning	omkring	dette.	De	andre	udgifter	er	godt	prioriteret	af	
klubben/ledergruppen.	

	
i. Regnskabet	er	godkendt	uden	yderlige	kommentarer	
	

4. Behandling	af	forslag	
a. Ingen	indkomne	forslag		
	

5. Skriftlig	afstemning	om	forslag	til	personvalg,	fremsat	af	ledelsen	
a. Kasserer	Jørn	Bech-Nielsen	er	på	valg	og	modtager	genvalg	

i. Han	blev	enstemmigt	valgt		
b. Suppleant	Anni	Hunnerup	er	på	valg	men	ønsker	ikke	genvalg.	

i. Ledergruppen	foreslog	Lasse	Nielsen	som	ny	suppleant	
ii. Han	blev	enstemmigt	valgt	

	
6. Valg	af	revisorer	

a. Gitte	Vedsted	er	på	valg	men	ønsker	ikke	at	genopstiller.	Det	betyder,	at	der	skal	
vælges	to	nye	revisorer.	Vi	siger	stort	tak	til	Gitte.	

b. Valgt	blev	Erik	Hansen	og	Bruno	Madsen.	
	

7. Eventuelt	
a. Vi	skal	i	forbindelse	med	skift	af	forbund	være	opmærksom	på,	at	medlemmerne	

skal	tegne	deres	egen	forsikring.	Dette	er	ikke	dækket	i	DCU.	Vi	skal	have	udformet	
en	formular,	som	nye	(og	gamle)	medlemmer	kan	underskrive,	således	at	vi	ved,	at	
de	er	blevet	gjort	opmærksom	på,	at	de	ikke	er	dækket	igennem	klubben.	Vi	skal	
informere	om	forsikringsspørgsmålet	på	hjemmesiden!	

b. TL-licensen	bortfalder	således	at	f.eks.	flagdommere	kan	uddannes	på	dagen.	Der	
skal	evt.	undersøges	vedr.	forsikring	

c. Der	er	utrolig	mange	løse	ender	i	forbindelse	med	overgangen	til	DCU.	Der	ligger	
intet	vedr.	beregning	af	løb.	Der	er	i	BMX-Danmark	(Jylland)	nedsat	et	udvalg	til	at	
arbejde	med	at	blive	integreret	i	DCU.	Ingen	ved	noget	og	der	er	ikke	taget	
beslutninger	om	noget.	Vi	må	afvente	og	se	hvad	der	sker.	

d. Klik-pedaler:	Den	28.	Nov.	bliver	det	afgjort	hvem	der	ikke	må/må	køre	med	klik-
pedaler.	UEC	afgør	om	børn	under	13	år	må	køre	med	klik-pedaler.	Deres	afgørelse	
er	gældende	for	hele	BMX-Danmark	

e. Der	bliver	mange	opgaver,	der	skal	løftes	til	næste	år	
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f. Midjysk	Cup	2016:	
i. Feldborg	(i	hallen)	–	marts	
ii. Skanderborg	–	11.	juni	(Kopietz	Mindeløb	10.	juni)	
iii. Bjerringbro	–	25.	juni		
iv. Østjysk	BMX	Hedensted	–	19.	august		
v. Ikast	–	20.	august	

g. DM	i	Sorø	
h. JM	er	ikke	meldt	ud	endnu	
i. Vi	har	meget	brug	for	nye	trænere,	for	at	vi	ikke	får	kørt	vores	nuværende	trænere	

ned.	Man	binder	sig	ikke	til	træning	hver	eneste	uge,	men	det	kan	tilrettelægges	
efter	muligheder.	Man	kunne	evt.	gå	som	”føl”	og	blive	oplært	i	en	periode.	Det	vi	
dog	ligger	meget	vægt	på	er,	at	man	som	træner	har	empati	og	brænder	for	at	
arbejde	med	børnene.	Selve	BMX-teknikken	kan	læres.	

j. Lys	på	banen:	Jørn	arbejder	med	elektrikeren,	men	ledningerne	er	meget	dyre	end	
først	antaget.	Lamperne	er	købt	(kan	sagtens	anvende/medtages	til	den	nye	bane).	
Beslag	skal	laves.		

k. Der	er	flere	og	flere	Mountainbike’ere	der	kører	træning	på	banen.	Bladt	andet	også	
fra	Vejle	Idrætsefterskole/Idrætshøjskole.	Debat	om	vi	skulle	sætte	større	skilte	op,	
hvor	vi	skriver,	at	banen	ikke	må	køres/løbes	på.	Ledergruppen	arbejder	videre	med	
dette.	

l. Inden	dirigenten	rundede	af	generalforsamlingen	af,	blev	der	sagt	tak	til	Anni	for	
hendes	indsats	i	ledelsesgruppen.	

	
	
	
	

Hedensted,	24.	november	2016	
Anni	Hunnerup	


